
 

ZÁPIS 

 

Z JEDNÁNÍ VÝBORU PRO ÚZEMNÍ PLÁNOVÁNÍ MĚSTA PŘÍBRAM 

 

 

Zasedání výboru pro územní plánování konané dne 15.03.2023 od 17:00 hodin v budově MěÚ 

Příbram, Tyršova 108, Příbram I 

Přítomni: dle presenční listiny 

Omluveni: T. Dvořáček – člen výboru 

Program: 

1. Seznámení – představení členů výboru, koordinátora a hostů 

2. Předání Statutu výboru pro územní plánování 

3. Informace o posledním jednání pracovní skupiny pro územní plánování 

4. Seznámení s průběhem pořizování územně plánovací dokumentace – proces pořizování 

5. Seznámení s obsahem Změny č. 2 Územního plánu Příbram (dále ÚP) 

6. Diskuze, různé 

 

Bod 1 

Jednání zahájil Ing. Ivan Fuksa, předseda výboru pro územní plánování (dále VÚP). Požádal všechny 

přítomné, aby se představili. 

Po té informoval členy výboru o nutnosti vypracování plánu práce výboru. Zmínit doporučená témata 

k zapracování. Podrobně projednáme na příštím setkání. 

 

Bod 2 

Předseda předal členům Statut VÚP vydaný Zastupitelstvem města Příbram (dále ZM), který je 

poradním orgánem ZM.  

Bod 3 

Ing. Holý informoval přítomné o předmětu jednání na poslední schůzce skupiny pro územní plánování, 

která se konala v červnu 2022 a týkala se změny č. 2 ÚP. 

Bod 4 

p. Vaverka, vedoucí odd. ÚP, seznámil přítomné s rolí pořizovatele, zastupitelstva, výboru, s 

procesem pořizování územně plánovací dokumentace a jejích změn, nabídl jim konzultace nebo bližší 

informace k této problematice. 

Bod 5 

p. Vaverka podal informaci o tom, v jaké fázi rozpracovanosti je v současné době Změna č. 2 ÚP.  

Bylo dohodnuto: 

- všem členům bude rozeslán návrh změny, tzn. textová a grafická část, prostřednictvím  

  Úschovny.cz 

- na prostudování zpracovaného materiálu, dotazy, jeho připomínkování – „vyčištění“ od chyb – doba 

do příštího jednání výboru. 

- p. Vaverka seznámil přítomné s obsahem změny č. 2, s přesnou specifikací a lokalizací jednotlivých 

řešených bodů, s přehledem podkladů (Generel dopravy, Plán ÚSES, ..), které budou změnou č. 2 

zapracovány do ÚP, zmínil nutnou úpravu prostorové regulace v zastavěném území. 

Bod 6 

p. Gerčák – dotaz na Generel dopravy (GD) – vazba na změnu ÚP, co vše bude přeneseno z GD    

- p. Vaverka – parkoviště – lokality/plovoucí značky, cyklotrasy/cyklostezky 



- Ing. Holý  a p. Vaverka – dovysvětlení k tomu, co jsou plovoucí značky, že jsou umístěny v lokalitách,  

  kde není přesně specifikováno usazení  

Ing. Kareš – dotaz na propojku Obecnická – Jinecká, zda je v ÚP  

- p. Vaverka – ano je 

- diskuse ke komunikační propojce Zdabořská – Rožmitálská, vysvětlení její potřebnosti, vč. statutu 

tzv. veřejně prospěšné stavby 

 

Příští jednání výboru se uskuteční dne ve středu 26.04.2023 od 16:00 hodin, a to za účasti 

zpracovatele změny č. 2 ÚP Příbram Ing. arch. Plicky. 

Jedním z bodů programu bude volba místopředsedy VÚP, návrh plánu práce na rok 2023. 

 

 

 

 

Ing. Ivan Fuksa   v.r.    

předseda výboru                                                    

 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

Mgr. Markéta Škodová v.r.            Ing. Jiří Holý v.r. 

 

 

 

 

Zapsal: 

Monika Škvor Filipová 

16.03.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 


